
Záznam z rokovania komisie dopravy a informa čných systémov MsZ 
zo dňa 15.05.2013 

 
 

Rokovanie sa uskutočnilo v čase od 15:00 do 17:40 h. v miestnosti č. 107/2 v budove  
Primaciálneho paláca. 
 
Prítomní: Mgr. Jozef Uhler, Ing. Katarína Augustinič, Ing. Jarmila Tvrdá, Jozef Drahovský,          
                 JUDr. Ivo Nesrovnal, plk. Ing. Ivan Lechner, Radovan Jenčík 
                                    
                                     
Ospravedlnili sa:   Ing. Martin Borguľa  
Neprítomní:  - 
 
Rokovanie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Jozef Uhler. Na začiatku zasadania bolo 
hlasované o programe rokovania komisie. 
 
Program rokovania: 
 
01. Kontrola záznamu KDIS zo dňa 22.04.2013. 
02. Vyhodnotenie zimnej údržby 2012/2013 
03. Súčasný stav vozidlového parku DPB, a.s. 
04. Rôzne 
 
Hlasovanie:      prítomní: 7           za: 7          proti: 0      zdržal sa: 0            nehlasoval: 0 
 
Program komisie bol odsúhlasený. 
 
K bodu 1 
Kontrola záznamov zo d ňa 22.04.2013. 
  
K záznamu z rokovania komisie zo dňa 22.04.2013 neboli žiadne pripomienky. 
 
K bodu 2 
Vyhodnotenie zimnej údržby 2012/2013. 
 
Materiál uviedla Ing. Janka Mešťaníková, vedúca oddelenia správy komunikácií. Členovia komisie sa 
okrem iného zaujímali o problematiku čistenia podchodov a konkrétne aj o rekonštrukciu podchodu 
na zastávke „Zochova“, ktorú rekonštruuje spoločnosť J&T Real Estate, a.s. Predseda komisie 
požiadal vedúcu oddelenia správy komunikácií o zaslanie kópie zmluvy s uvedenou spoločnosťou. 
Tiež ju požiadal o písomnú informáciu ohľadne neuhradených faktúr za tovary a služby, ktoré 
spadajú do kompetencie oddelenia správy komunikácií. 

Pán Drahovský navrhol, aby sa v rozpočte pre nasledujúcu zimu vyčlenilo aspoň toľko 
prostriedkov, koľko boli priemerné náklady na zimnú údržbu za posledné tri roky. 
Po skončení prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia:  
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
berie na vedomie 
 
predložený materiál „Vyhodnotenie zimnej údržby 2012/2013“. 
 
Hlasovanie:      prítomní: 7         za: 7          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 



K bodu 3 
Súčasný stav vozidlového parku DPB, a.s. 
 
Materiál uviedol Ing. Ľubomír Belfi, predseda predstavenstva a generálny riaditeľ DPB, a.s. a Ing. 
Bronislav Weigl, člen predstavenstva a riaditeľ úseku prevádzky a techniky DPB, a.s. Pán Ing. 
Nesrovnal požiadal generálneho riaditeľa DPB, a.s., aby preveril možnosť zrušenia zvukovej reklamy 
na zastávkach, ktorú považuje za obťažujúcu. 
Po skončení prezentácie a odbornej diskusie bolo hlasované o nasledovnom znení uznesenia:  
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov MsZ po prerokovaní  
 
berie na vedomie 
 
predložený materiál „Súčasný stav vozidlového parku DPB, a.s“. 
 
Hlasovanie:      prítomní: 6         za: 6          proti: 0     zdržal sa: 0           nehlasoval: 0 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
K bodu 4 
Rôzne. 
 
V tomto bode neboli žiadne podnety ani pripomienky. 
 
 
 
 
 
                                                                      Mgr. Jozef Uhler, v.r. 

             predseda komisie 
 
 
 
Zapísal: Ing. Peter Strnád 
              tajomník komisie                                                                         
 
 
 
 
 
V Bratislave, 15.05.2013                


